

參賽表格 Entry Form

除特別聲明外，請以中、英文填寫。

Please complete in both Chinese and English unless otherwise specified.

*為方便聯絡，請提供手提電話號碼。

Please fill in your mobile phone no. for ease of contact.

I. 基本資料 Basic Information

- 參賽項目 Category: 甲項 Category A : 文字報告 Written report
 乙項 Category B : 多媒體製作 Multi-media Production
- 參賽組別 Division: 初級組 Junior
 高級組 Senior

學校名稱 Name of School : _____ (中)
_____ (Eng)

學校地址 School Address : _____ (中)
_____ (Eng)

學校校長 Principal : _____ (中) _____ (Eng)

學校電話 School Tel. No. : _____ 傳真號碼 Fax No. : _____

II. 參賽者名單 List of Participants

(1) 組長 Group Leader: _____ (中) _____ (Eng)

* 聯絡電話 Tel. No. : _____ 電郵地址 E-mail Address : _____

(2) _____ (中) _____ (Eng)

(3) _____ (中) _____ (Eng)

(4) _____ (中) _____ (Eng)

(5) _____ (中) _____ (Eng)

III. 顧問老師 Teacher-in-charge

(1) 聯絡人 Co-ordinator: _____ (中) _____ (Eng)

* 聯絡電話 Tel. No. : _____ 電郵地址 E-mail Address : _____

(2) _____ (中) _____ (Eng)

* 聯絡電話 Tel. No. : _____ 電郵地址 E-mail Address : _____

IV. 聲明 Declaration

本人 _____ (顧問老師姓名) 謹代表隊員聲明上述資料正確無誤，以及對主辦機構公布的條例完全清楚及同意遵守。

I _____ (name of teacher-in-charge), on behalf of the participating team, certify that all information given above is complete and accurate. We fully understand and agree to abide by the conditions of entry announced by the organizers.

簽署 Signature: _____

日期 Date: _____

學校印鑑 School Chop

個人資料(私隱)收集聲明:

- 閣下於表格內所提供的個人資料只供主辦單位處理報名參賽之用。
- 根據個人資料(私隱)條例第18、22及附表1的第6原則，閣下有權要求查閱及更正表格內所提供的個人資料。
- 查詢：2559 4904 (香港中華文化促進中心) 或 2724 9026 (香港歷史博物館)。

Personal Data Collection Statement:

- The personal data provided in this form will be used by the organizers for processing the application for the competition.
- You have the right to request access to and correction of personal data as stated in this form in accordance with Sections 18 and 22 and Principle 6 of Schedule 1 to the Personal Data (Privacy) Ordinance.
- Enquiries: 2559 4904 (The Hong Kong Institute for Promotion of Chinese Culture) or 2724 9026 (Hong Kong Museum of History).

編號 Entry No : _____
(由職員填寫 For Official Use Only)

覆函 Reply Slip

茲收到「第三屆校際香港歷史文化專題研習比賽」參加表格乙份，並附上收據一張。
I acknowledge receipt of your entry form of the "3rd Inter-school Competition of Project Learning on Hong Kong's History and Culture". Please find attached receipt for your retention.

題目 Topic : _____

此致 To : Mr /Ms _____ 先生 / 女士

日期 Date : _____

